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Abstract (en)
A packaging box for accommodating a plurality of fragile, elongate articles (1), such as small flasks, ampoules or the like, has a compartment
insert (20) with at least one partition (21). In order to accommodate a brochure (2) additionally in the folding box so that it is easily seen and easily
accessible, an intermediate wall (25) is arranged parallel to a broad side wall (11) of the folding box, which intermediate wall is adjoined by the
partitions and, together with the one broad side wall, forms a pocket. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Verpackungsschachtel zur Aufnahme mehrerer zerbrechlicher länglicher Gegenstände (1), wie Fläschchen, Ampullen oder dergleichen,
hat einen Gefacheinsatz (20) mit wenigstens einer Trennwand (21). Um zusätzlich in der Faltschachtel eine Broschüre (2) übersichtlich und
leicht zugänglich unterzubringen, ist parallel zu einer breiten Seitenwand (11) der Faltschachtel eine Zwischenwand (25) angeordnet, an die die
Trennwände anschließen und die zusammen mit der einen breiten Seitenwand eine Tasche bildet. <IMAGE>
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